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BR-01.0012.1.4.11.2016 

Protokół Nr 32/2016 

z wyjazdowego posiedzenia Komisji Infrastruktury, Komisji Ekologii  i Ochrony 

Powietrza oraz Komisji Praworządności Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 6 czerwca 2016 roku 

na terenie Zakładu Termicznego Przekształcania Odpadów, przy ul. Giedroycia 

 

                                            

 W posiedzeniu, któremu przewodniczył Edward Porębski - Przewodniczący Komisji, 

udział wzięli członkowie Komisji,  Tadeusz Trzmiel – Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa, 

Marcin Korusiewicz – p.o Dyrektora Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu, 

Wacław Skubida – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej,  Ryszard Langer – Prezes 

Zarządu Krakowskiego Holdingu Komunalnego S.A.  oraz inni  zaproszeni goście. 

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 13.50 otworzył posiedzenie Komisji.  

Przedmiotem posiedzenia było zwiedzanie Zakładu Termicznego Przekształcania Odpadów. 

 

W pierwszej kolejności członkowie komisji uczestniczyli w wizji lokalnej ekospalarni. 

Następnie Ryszard Langer - Prezes Krakowskiego Koldingu Komunalnego S.A. dokonał 

prezentacji multimedialnej dotycz.  Zakładu Termicznego Przekształcania   Odpadów. 

Przedłożona informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Zakład Termicznego Przekształcania Odpadów (ZTPO) został wybudowany w ramach 

projektu pn. „Program Gospodarki odpadami komunalnymi w Krakowie”. Do ZTPO 

dostarczane są niesegregowane (zmieszane) odpady komunalne oraz odpady powstałe w 

wyniku obróbki mechanicznej (odzysku) zbieranych selektywnie frakcji odpadów 

komunalnych, tj. odpadów materiałowych, wielkogabarytowych, poremontowych, 

opakowaniowych.  Zdarza się, że wśród  odpadów, które są spalane w piecu są butle gazowe 

lub duże konstrukcje metalowe, które zapychają podajnik. Całkowity koszt realizacji tego 

projektu to 827 mln zł brutto, z czego ok. 372 ml zł pokryto ze środków z unijnego Funduszu 

Spójności. Wkład własny Krakowskiego Holdingu Komunalnego to ok. 301 mln złotych.  

W chwili obecnej obiekt jest przygotowywany do wystawienia świadectwa przejęcia. 

W dyskusji udział wzięli: Grzegorz Stawowy, Katarzyna Pabian, Kazimierz Chrzanowski, 

Krzysztof Durek, Andrzej Mazur, Anna Szybist, Józef Jałocha, Łukasz Słoniowski, Edward 

Porębski oraz przedstawiciele mieszkańców. Zwrócono uwagę m.in. na: koszty budowy 

zakładu, rozliczenie środków z Unii Europejskiej, ilość osób zatrudnionych w Zakładzie, 

system drogowy wokół ekospalarni, awarię, która miała miejsce 12 maja br. 

Pytano m.in., czy  prowadzone są kontrole jakości materiałów dostarczanych do pieca.  

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień udzielili Tadeusz Trzmiel – Zastępca Prezydenta 

Miasta, Ryszard Langer, Jakub Bator, członek Zarządu Krakowskiego Holdingu 

Komunalnego S.A. oraz  przedstawiciele MPEC. 

 Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie 

15.30 zamknął posiedzenie.                                                         

        

         Przewodniczący Komisji                     

                                                                                                   Edward Porębski 



2 

 

 

Protokołowała  

 

Beata Czepiec 
 

 


